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Dragi Vašèani!

Namesto klasiène oblike uvodnega nagovora, smo se 
letos odloèili za nekaj VEÈ.

VEÈ,  boste  brali naš èasopis, MANJ vam bo  jasno. 
VEÈ  boste dali za njega, MANJ bomo pisali o Vas. VEÈ 
jih naroèite, MANJ  jih dobite. VEÈ ga bomo prodali, 
MANJ ga bo ostalo. VEÈ ga bo ostalo, MANJ bomo 
zaslužili. Dopoldne ga bo VEÈ, kot popoldne. Kupite ga 
zjutraj, ker ga popoldne ne bo niè VEÈ. Ko  ga boste 
prebrali, vam ne bo niè VEÈ jasno. VEÈ vam bodo 
povedali drugi. Izjemoma se lahko dogovorimo tudi za 
kaj VEÈ. VEÈ piše med vrsticami. Berite VEÈ razliènih 
èasopisov! Naroèite jih èim VEÈ! VEÈ znaš, VEÈ 
veljaš! Nimam nobene pametne ideje VEÈ, zato tale 
uvodnik zakljuèujem in vam obljubljam, da ga ne bom 
napisal  nikoli VEÈ . Kdo lahko napiše VEÈ? 
Nobenveè, zato vam  tale  prazen prostor, ki je ostal 
neizkorišèen, dajemo, drage bralke in bralci na 
razpolago, da sodelujete pri ustvarjanju èasopisa in v ta 
skromno odmerjen prostorèek napišete svoj èlanek in 
ga avtorizirate! Èlanke oddajte v torek zjutraj agentu, 
ker bomo v torek zveèer izbrali najboljšega in ga 
nagraduiliIzkoristite to, priložnost, ker je ne boste imeli 
nikoli VEÈ!  

                                    

                                      Branko Kodelich

                              glavni in odgovorni urednik

UREDNIKOV GOVORUREDNIKOV GOVOR

Ob odhodu na novo delovno mesto
perfekta konfederacije društev pustnega življenja,

Glavni odbor HU-ZPP
èestita  Branku Kodelièu

in mu želi èim VEÈ delovnih uspehov!

SPORED PUSTNIH PRIREDITEV
ZA TOREK, 22. FEBRUAR 2004

Zaradi nemotenega odvijanja pustnega programa
objavljamo natan~en spored  pustnega programa,

ki se bo ovijal po naslednjem vrstnem redu:

DOPOLDNE:

POPOLDNE:

ZVE^ER:

ZA DOBRO SODELOVANJE IN FINAN^NE PRISPEVKE
SE VAM @E VNAPREJ ZAHVALJUJEMO

GLAVNI ODBOR HU -ZPP

7.00 - Agent
7.12 - T'stara dva

7.24 - 1. skupina - mesarji
7.32 - 2. skupina - izbrisani

7.40 - 3.skupina - cepljenje proti ti~ji gripi

12.00 - Kosilo pri Adamu

15.30 - Popoldanski program na vasi - [ahovska simultanka

17.00 -  PUSTNI PLES PO HI[AH
20.00 - PUSTNO RAJANJE PRI HO^EVARJU

HU-ZPP si pridržuje pravice
do spremembe programa

IZID JAVNEGA RAZPISA
ZA NAJBOLJ UGODNEGA PONUDNIKA

ZA NAJEM PROSTORA ZA TORKOVO PUSTOVANJE:

Z vašo pomoèjo, dragi bralci,
bomo dobili VEÈ kot 100 unikatnih èasopisov,

zato vas prosimo, da sodelujete v èim VEÈjem številu!

Na razpis je v roku prispelo 5 (pet) ponudb,
od katerih so bile tri nepopolne.

Med dvema popolnima
(PGD Ponikve in Hoèevar Frenkom),
se je komisija odloèila za slednjega,
ker nam ne bo zaraèunal ogrevanja.

   Razpisna komisija HU ZPP



stran 3

MARJAN DEBELJAK, PREDSEDNIK PD DOBREPOLJE

INTERVJU

Moj cilj je, da bi v èasu mojega mandata asfaltirali vse poti na Kamen vrh
Marjan je že dolgo let prizadeven èlan planinskega društva Dobrepolje, odkar pa je prevzel vodenje društva, slišim o 
njem same pohvale, zato letos nisem imela velikih težav pri odloèanju, komu naj tole stran, ki jo imam na razpolago, 
namenim. Da bi bil intervju èimbolj doživeto napisan, sem se z Marjanom dogovorila kar v planinski koèi na Kamen 
vrhu, kjer se med po napornem tednu najraje zadržuje. Oblekla in obula sem se kot prava planinka, dala na rame svojo 
novinarsko torbo in se odpravila po solidno markirani poti proti Kamen vrhu. Pot je kar naporna, zato sem vseskozi 
premišljevala, da ne bi bilo neumno, èe bi v doglednem èasu shujšala vsaj za nekaj kilogramov. V dobri uri sem po nekaj 
krathih poèitkih prispela do koèe. Kot so mi kasneje povedali izkušeni planinci, je to za zaèetnico kar dobro.

Marjan in njegovi kolegi so me že prièakovali. Za dobrodošlico so mi ponudili èaj z domaèim žganjem, za prigrizek pa 
domaèe klobase in domaè kruh, ki ga za posebne priložnosti speèe njihov èlan Hoèevar Frenk. Ostali, kaki pet ali šest ji 
je sedelo poleg predsednika pa so vsi pili èrno vino. Kasneje so mi povedali, da žalujejo za svojim èlanom, ki so ga pred 
nekaj dnevi izgubili. Že sem jim hotela izraziti sožalje, pa so mi razložili, da ni potrebno, ker so ga še isti dan našli. Ko 
sem se za prvo silo okrepèala, sem se odloèila, da malo poklepetam s predsednikom, zaradi katerega sem prišla tako 
daleè.

-Koliko èlanov šteje vaše društvo?

-Preko sto nas je aktivnih, štirideset podpornih, okoli trideset pa je pripravnikov.

-Kdo so to pripravniki?

-To so tisti, ki zaenkrat še ne zmorejo v enem zamahu brez poèitka priti na Kamen vrh, zato vadijo na manj zahtevni poti na 
relaciji Ponikve - Velike Lašèe, naša komisija pa jih stalno spremlja in najboljšim, ko seveda izpolnjujejo pogoje, spremeni 
status pripravnika v status polnopravnega èlana našega društva. Seveda pa vsako leto nekaj èlanov tudi izkljuèimo, èe ne 
izpolnjuje vseh obveznosti, ki jih imamo zapisane v statutu.

-Koèo ste, vidim, kar lepo uredili. Kakšne imate plane za letošnje leto?

-Z društvom upokojencev se dogovarjamo, da bi bila ta izletniška toèka dostopna tudi njim, zato nameravamo vsaj enkrat 
tedensko uvesti redno avtobusno linijo na relaciji Videm - Kamen vrh. Pogovarjal sem se z županom, ki je pripravljen kriti 
stroške prevoza. Urediti nameravamo tudi nekaj vmesnih poèivališè, na katerih si bodo izèrpani pohodniki lahko odpoèili, 
opremljena bodo s telefonskimi govorilnicami, plinskimi kuhalniki, izjemoma pa bo mogoèe v njih tudi prenoèiti. Za eno tako, 
ki se bo imenovalo Banèevo poèivališèe že imamo vso dokumentacijo. Ob poti, ki pelje na Kamen vrh iz Podgore pa bi radi 
uredili tudi javno razsvetljavo, da udeležencem tradicionalnega božiènega pohoda na Kamen vrh, ki ga organizira TD Podgora 
ne bi bilo potrebno kupovati bakel. Pogovarjal sem se z njihovim predsednikom Fracijem Adamièem in je nad predlogom zelo 
navdušen. Naša želja pa je tudi, da bi vse poti, ki vodijo na Kamen vrh, v èasu mojega mandata asfaltirali.Pa to še ni vse. V 
sodelovanju z enoto reševalnih psov Slovenije nameravamo nekaj naših èlanov usposobiti za reševanje izgubljenih 
pohodnikov. Ta enota se bo imenovala  reševalna sekcija PD Dobrepolje. Vodil jo bo moj kolega Levstik Tone iz Ponikev. On je 
najbolj primeren, ker ima psa, èistokrvnega huskija, ki je posebej prirejen za ekstremne vremenske razmere.Enota bo delovala 
na sklic.

-Pa boste finanèno zmogli tak zalogaj?

-Ni problema. Odkar smo zamenjali predsednika, se je dobièek iz lastnih dejavnosti, predvsem iz gostinske, za trikrat poveèal. 
Najboljši gostje so Ponikovci. Leis, na primer ne gre domov, dokler ne plaèa vsaj dveh ali treh rund, razen èe ne pozabi 
denarnice doma. Lado tudi ni škrtuh. Èe ni obiska, pa sami veè spijemo. Dokler dnevni plan ni dosežen, ne gremo domov.

-Ko sem sopihala sem gor, sem v snegu opazila medvedje sledi. So kaj nevarni?

Sploh ne. Stalni èlani smo toliko tu zgoraj da se žez vsemi poznamo. Zadnjo jesen nam je medvedka, ki smo ji pomagali izdreti 
trn iz šape, v zahvalo prinesla poln pehar krasnih hrušk, iz katerih smo potem skuhali odlièno hruškovo žganje.

-Neverjetno. Kot v znani otroški otroški pravljici.

-Samo da so v pravljici zaradi Kebrovega zakona namesto žganja skuhali marmelado. No, v resnici je niso, samo napisati so 
morali tako, da so od ministrstva za šolstvo dobili subvencijo za stroške tiska in avtorski honorar in da so jo lahko uvrstili v 
obvezno šolsko ètivo.

-Kako pa to veste? 

-Vem, ker jo je tiskala tiskarna Auroragraph z Vidma, katere lastnik je tudi naš èlan. Toliko je zaslužil z njo, da je organiziral 
piknik za vse èlane planinskega društva.

Zanimiv sogovornik je Marjan. Veliko ve, najbolj pa mi je pri njemu všeè to, da vedno pove vse po pravici. Še marsikaj 
bi ga lahko vprašala, pa je iz kotla tako prijetno dišalo, da sem se mu celo pozabila zahvaliti za intervju. Tako dobrega 
golaža, že dolgo nisem jedla.  Se pozna, da ga je skuhala moška roka. Medtem, ko so planinci pomivali posodo, sem jaz z 
mojega notebooka po elektronski pošti tale èlanek poslala glavnemu uredniku. Za vsak sluèaj, èe me med potjo napade 
kakšen medved.

                     

                                                                                                                                                                         D. Pavlin 

torek, 24. Februar 2004
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AKTUALNO

Ga~nik enostransko razglasil EEZ

Dr. Marko Zdravi~ s.p. svetuje

Va{~ani ostro obsojajo enostransko razglasitev izklju~nega gospodarskega pasu 
Sobota, 21. Februarja
Vašèane Ponikev je vèeraj zelo presenetila novica da je Gaènik  vèeraj zveèer na tiskovni konferenci pri 
Adamu razglasil obmoèje jezu in njegove okolice za izkljuèni gospodarski pas. To, kar si je  zdaj dovolil, pa že 
presega vse meje dobrega okusa. Nihèe mu ne oporeka te pravice, vseeno pa bi se glede te odloèitve moral 
posvetovati z organi krajevne in obèinske oblasti. Sploh se ne zaveda, kakšno medvedjo uslugo si je s to svojo 
enostransko odloèitvijo napravil. Do zdaj smo vsi vašèani Ponikev vozili les na njegovo žago, èeprav že dolgo 
vemo da je on najdražji daleè naokoli.  Pogorelc v Strugah je najmanj za tretjino cenejši in najmanj za toliko 
kvalitetnejši. Menimo, da bo žaga v Ponikvah od letošnjega Pusta naprej samevala, razen, èe si Gaènik ne 
premisli in v najkrajšem možnem èasu ne preklièe te enostranske odloèitve. V protest razglasitvi EEZ-ja HU-
ZPP vabi vse krajane danes po maši na protestno zborovanje pred Gaènikovim jezom. S seboj prinesite 
transparente, pišèalke, gnile paradižnike, in ostalo protestantsko opremo. Ne pozabite tudi na ribiške palice, 
da mu polovimo vse tri ribe, ki še plavajo v njegovem jezu. Najbolj pogumni pa se bomo “njegovem” jezu tudi 
okopali. Svojo pomoè nam je obljubil tudi ultramaratonski plavalec Martin Strel, ki bo v èasu protesta brez 
prekinitve  najmanj destekrat preplaval jez. Upamo, da ga bo to Gaènika spametovalo, sicer bomo protest na 
pustni torek ponovili . Pridite v èimveèjem številu, kajti le s skupnimi moèmi lahko dosežemo preklic tega 
nesmiselnega dejanja.

Dragi Ponikovci! 
Pred èasom se je v moji ordinaciji oglasil glavni urednik vašega èasopisa, in ker se zelo dobro poznava, 
sem ga kot dobrega žurnalista vprašal za mnenje o mojih prispevkih, ki jih zadnje èase objavljam v 
obèinskem glasilu Naš kraj. Pohvalil me je in me povabil na sodelovanje v vašem lokalnem èasopisu. 
Zakaj pa ne?
Malo sem imel težav glede izbire teme o kateri naj se v tem skromno odmerjenem prostoru razpišem. 
Odloèil sem se da bom pisal o temi, ki je ta letni èas najbolj aktualna in prizadene zelo široko populacijo 
prebivalstva. Po domaèe ji reèemo gripa, strokovni izraz za to obolenje pa je influenca. Znaèilno za njo 
je, da jo povzroèajo virusi, za katere praktièno nimamo zdravil. Poznamo veè vrst gripe: navadna, 
španska, ptièja in pa tièja. Med Ponikovci je zadnje èase najbolj razširjena tièja gripa. Za njo obolevajo 
tiste vrste tièi, ki jim je že zmanjkalo dopusta ali pa ga noèejo izkoristiti, ker ga bodo potrebovali 
kasneje, doma pa imajo nujna opravila, ki jih v kratkih zimskih popoldnevih po službi ne morejo 
opraviti, ampak za njih potrebujejo cel dan. Znaèilni simptomi za to bolezen so: bolnik ima na rokah 
sledi motornega olja od kosilnice, traktorja, motorne žage in ostalih kmetijskih strojev. Bolnik se 
odlièno poèuti, nima povišane temperature, ne rabi zdravil, ampak le bolniško in se mu zelo mudi iz 
ordinacije, da bodo lahko še drugi prišli na vrsto. Bolezen je ponavadi zelo intenzivna med tednom, v 
petek popoldne bolnik obièajno ozdravi, v ponedeljek pa se mu stanje zopet rapidno poslabša. Najbolj 
pogosto se pojavlja v èasu poveèanja kmeèkih opravil.  
Pri Ponikovcih, posebno med mlajšo populacijo sem zaznal velik porast te bolezni med pustnimi 
prazniki. Bolezen ponavadi mine po enem tednu in to brez zdravil. Obstaja tudi hujša oblika te bolezni, 
vendar je na sreèo zelo redka. Preventiva proti tej bolezni: nepopustljiv osebni zdravnik, redno 
preverjanje delavcev na bolniškem staležu s strani delodajalca in ZZZS.

P.s.
Vzahvalo, ker ste mi omogoèili sodelovanje v vašem èasopisu, èastim pet vaših èlanov z dvema 
dnevoma bolniške (Reci bila gripa)

Bolezen je težko ozdravljiva in se rada ponavlja.

torek, 24. Februar 2004
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Obèni zbor PGD Ponikve je bil letos številèno zelo dobro obiskan. Potekal je 
enkratnem ozraèju, vsi predlogi so bili soglasno sprejeti, pa vendar je na koncu prišlo 
do manjšega incidenta. Ko so èlani PGD hoteli iti domov in v garderobi vzeti vsak 
svojo bundo, niso vedeli, èigava je katera, ker so bile vse enake. Edini, ki jo je pozna, je 
bil Tomba, ki jo je dobil še ceneje, kot ostali -zastonj od Rokometne zveze Slovenije.

Komaj je preprièal ženo, da se gre lahko zveèer pri minus dvajsetih stopinjah vozit z 
mopedom. Trud se mu je poplaèal, saj je bil na koncu zmagovalec dirke Mali Pariz - Dakar.

Društvo ponikovskih mesarjev ob prikljuèitvi Slovenije EU predlaga Matièka za 
evropskega komesarja v Bruselju. Zadolžen bo za podroèje bakterij.  

Ker je Matièek v zadnjem letu pridobil manjkajoèe tri centimetre na višini (v 
pekarni Blatnik so ga nategnili), spet izpolnjuje pogoje za šoferja šolskega kombija.

Zaradi vse strožjih zahtev po skladišèenja mleka, bo ob ponovnem odprtju mleène 
proge zbiralnica za vas Ponikve pri Dejanu, ki je izumil hrastovo cisterno z naravnim 
hlajenjem - luknjice v cisterni, skozi katere se (tako kot pri znojenju), sprošèa 
odveèna toplota. Po njegovi zamisli so mu jo izdelali v mizarstvu Prhaj(PANT),  ki se 
bo še zagovarjal, ker je v lokalu napadel našega najbolj miroljubnega  fanta.

Èeprav je Dr. El Shawish že v penziji, za prijatelje še vedno napiše kakšen recept (kuharski).

Prekrasno darilo, ki smo ga fantje  podarili naši kolegici za rojstni dan v trajen spomin, je 
Šalika ob napadu hude lakote brez pomislekov pojedel, kar mu fantje zelo zamerimo, zato ga za 
kazen letos ne bomo dali v pustni èasopis.

Ponikovski fantje iz Slovenije sporoèamo Mustavar Branetu v Švico: 
Odpovedujemo se odojku, ker smo dobili boljšo ponudbo (Miloš je obljubil dva).

Odkar so ukinili nabornike in profesionalizirali Slovensko vojsko, višji vodnik R. 
Vrabec pogosto stoji pred ogledalom in ukazuje sam sebi.

Ker mu je žena oddobrila premalo dovolilnic za obisk bifeja Stopar, si je moral 
Roman Prhaj priskrbeti ponarejene. Ni pa vedel, da žena redno telefonsko 
preverja številke dovolilnic. Prevarant bo kaznovan z enotedenskim hišnim 
priporom v èasu od 20. - 27. Februarja.

Ker županu ni vseeno, kaj se dogaja s Ponikovsko mladino, je sklenil pogodbo o 
honorarnem delu z Ulèarjevo Maro, kar ga bo stalo manj, kot postavitev kamer.

Ponikovski moški se letos zelo pritožujejo zaradi slabega pluženja, ker ga morajo 
metat na roke. Razen MIX-ovih delavcev, kjer jim ga na roke odmetavajo žene. To 
pa zato, ker je direktor MIX-a podkupil šefa fitnes cluba, da je preprièal ženske, da 
je ena ura kidanja snega enakovredna dvema urama fitnesa. 

Dve šunki in dve motorni žagi so neznani zlikovci ukradli pri Lenarèièu v 
Ponikvah. Policisti so naslednji dan postavili zasedo pri Anteju, ker so mislili, da 
jih bo lopov prinesel žage nabrusit. Osumili pa so tudi Ostržka, ker je naslednji 
dan prodajal šunke po polovièni ceni. 

Petnajst dni pri Titu, petnajst dni z mednarodnimi rokometnimi sodniki in petnajst 
dni pri sodnikih za prekrške. (Muki)

V zavodu PRIZMA bo  od marca dalje  vsak mesec na plaèilni dan v dvorani potekal 
nagradni kviz “Lepo je biti milijonar”. Voditelja kviza imajo že izbranega.

torek, 24. Februar 2004
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Hruškovcu je po moènih vezah (Vrabèeva Joža je lobirala pri Hrenovi Vlasti), uspelo 
zaposliti Barbaro v DVZ-ju. Ker pa tam ne povraèajo potnih stroškov, se je moral s 
celo familijo preseliti v Gornji konec, ker v nasprotnem primeru ne bi zaslužila niti za 
bencin.

Po uspešnem zakljuèku domaèega praznika - kolin, je vera še ves naslednji dan 
bruhala. Lado ji je razložil, da je to zato, ker nima kondicije in bo od zdaj naprej 
morala veè vaditi

Ponikovske mlekarice, ki gredo s èasom naprej, so odprle svojo spletno klepetalnico. 
Najdete jih na spletni strani http://www.mlekarice.com. Svoje prispevke pa pošiljajte na 
e-mail: dejan.gerzinic@siol.net. V splošnem mizarstvu Prhaj (PANT) so Dejanu za ta 
namen po naroèilu brezplaèno izdelali leseni predal za elektronsko pošto.

Zaradi strogih predpisov ob vstopu v EU so Banèevi Jani odvzeli koncesijo za 
zbiranje mleka in jo dodelili Pavlin Janezu, ker je eden od pogojev za pridobitev 
licence fakultetna izobrazba, saj bo moral od 1. Maja dalje voditi raèunalniško 
evidenco zbranega mleka, podatke pa preko interneta pošiljati v Bruselj. 

Pri Škulju bo letos na pustni torek sprejemala dopoldanske skupine in jim postregla 
s pijaèo Marjana.

Mreža d.o.o. Ima toliko naroèil za izdelavo reklamnih tabel, da si je nima èasa izdelati niti za 
sebe. Olga se jezi, ker mora strankam dajati brezplaène informacije. Pa vsaj proda kakšno pivo 
veè.

Pri podiranju gasilskih smrek je Muhovc , da ga ne bi kdo videl,tako hitel, da je poleg smrek podrl še 
polovico Robikove hiše.

Ker je porabil že ves dopust, se Miro ni mogel udeležiti izleta na Plitvièka jezera. Zato je cel dan stal 
pri šanku in nadlegoval ter šlatal  goste.

Hoèevar Jože noèe veè v Planico na ogled skokov, ker so za njega vsi tekmovalci preslabi. 
Medtem, ko oni skoèijo enkrat, on skoèi že najmanj petkrat - k najbližjemu šanku na pijaèo.

Ob odhodu v penzijo se je Olga zelo izkazala in vse fante povabila na borovnièke party. Da pa le 
ne bi preveè spili, je za to priložnost nabavila posebne 0,2 kozarèke z zelo debelim dnom. Oèi je 
bil zelo jezen, ker ni bil povabljen na party, zato je iz protesta doma organiziral orgy party za 
bivše sodelavke iz Black&Deckerja.

Ker Banèu avto ni hotel vžgati, se je z ženo v hudem mrazu odpravil v Lipljene kar s 
konje, kar pa ni minilo brez posledic, saj so vsi trije staknili pljuènico.

Inšpektorji HU-ZPP so v zavodu prizma odkrili veèjo kolièino kemiènega orožja 
(100.000 kemiènih svinènikov). Direktor Stante jih je nameraval prodati v Sirijo, 
z izkupièkom pa zgraditi nov zavod in poveèati plaèe zaposlenim.

Poliglota Tombo in Mukija, ki sta na letošnjem evropskem prvenstu vozila 
rokometne sodnike, so od pogovarjanja z njimi še en teden bolele roke. Sodniki so 
se pritožili Jankovièu, ker so mislili da jim je zaradi strogih varnostnih ukrepov 
dodelil gluhoneme šoferje.

Roman Prhaj bo za pustne praznike sosede, ki so jim ukradli pustno šunko, 
povabil k sebi na pršut, ki mu je ostal še od novega leta in ga nikakor noèe 
zmanjkati.

Ob blagoslovitvi oltarja v Ponikvah je predsednica vaške skupnosti, ko je naroèala 
napis za na tablo pred cerkvijo, naredila napako. Namesto “Bogu hvala!”, je naroèila 
napis “Hvala bogu!” 

torek, 24. Februar 2004
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V ^ASU PUSTNIH PRAZNIKOV VAM PO AKCIJSKI CENI(50% POPUSTA)
NUDIMO 

DOMA^E [UNKE 

POHITITE Z NAKUPOM,
 KER IMAMO NA ZALOGI SAMO [E DVA KOMADA
O TVEGANJU IN NEŽELENIH U^INKIH SE POSVETUJTE Z ZDRAVNIKOM, OZIROMA ODVETNIKOM

TRGOVINA
SE ZAHVALJUJE PONIKOVSKIM FANTOM

ZA BREZPLA^NI  KONCERTIN PLES V MASKAH
 NA NOVOLETNI MIXOVI ZABAVI.

 

2CENIK REKLAMNIH OGLASOV 0,38 SIT/mm HVALA, KER STE OMOGO^ILI IZID ^ASOPISA!

ODDOLŽILI SE JIM BOMO Z BREZPLA^NIM ENOTEDENSKIM PAKETOM
V NA[EM OKREVALI[^U NA MORJU

NAJBOLJ[EMU PONUDNIKU PRODAM VE^JE [TEVILO PONAREJENIH DOVOLILNIC 

Z GRADBENIM IN INSTALACIJSKIM MATERIALOM d.o.o.

PRHAJ Roman Prhaj s.p.
Ponikve 29, 1312 Videm Dobrepolje
Tel.: 01/7807-078, GSM: 031/649-342

CENJENE GOSTE OBVEŠÈAMO, DA SMO POVEÈALI NAŠO ŽE TAKO BOGATO PONUDBO PIZZ.
OD OKTOBRA DALJE LAHKO POLEG OSTALIH NAROÈITE TUDI UPOKOJENSKO PIZZO,

KATERO VAM BO LASTNOROÈNO SPEKLA UPOKOJENKA OLGA.
 

IŠÈEMO STROJNIKA  S POSIPALNIKOM
ZA POSIPANJE PUSTNIH KROFOV

0 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18

0
1

2
3

4
5

6
7

8
9

1
0

11
1

2
1

3
1

4
1

5
1

6
1

7
1

8
1

9
2

0
2

1
2

2
2

3
2

4
2

5

torek, 24. Februar 2004


	Page 1
	Page 2
	Page 3
	Page 4
	Page 5
	Page 6
	Page 7

